Last Call for Session Suggestions for the 2013 International Population Conference 

Deadline for submissions: 15 October 2010 

The IUSSP is pleased to announce that Busan, a port city on the southern coast of Korea, will be the venue for the XXVII International Population Conference. We encourage you to participate! 
The IUSSP Council is seeking suggestions from IUSSP members for sessions to appear in the Call for Papers for the XXVII International Population Conference. To participate in shaping the scientific programme of the Conference, please login as an IUSSP member at http://www.iussp.org/login/login.php and make your suggestions online by 15 October 2010. 

You should provide a descriptive title, a short explanation for why the session should be included in the programme (200 words), the names of at least two potential organizers along with their email addresses (you may include yourself), and indicate a primary theme in which the session belongs and a secondary theme where the session should be cross-listed if the session addresses more than one theme. 

Please note that the International Organizing Committee makes final decisions on all sessions, organizers and themes and your proposals may be modified or merged with those of other members. The Call for Papers will not include session abstracts so please provide a self-explanatory and descriptive title. 



Dernier appel pour les propositions de séances pour le Congrès de 2013 

Date limite de soumission : 15 octobre 2010 
L'UIESP est heureuse d'annoncer que c’est à Busan, ville portuaire située sur la côte sud de la Corée, qu’aura lieu le XXVIIe Congrès international de la population de 2013. Nous vous encourageons vivement à y participer. 

Le Conseil de l’UIESP invite les membres à faire des propositions de séances pour l'appel à communications du XXVIIe Congrès international de la population qui se tiendra à Busan, en Corée. Pour participer à l'élaboration du programme scientifique du Congrès, veuillez vous identifier en tant que membre sur le site web de l’UIESP http://www.iussp.org/login/login.php et transmettre vos suggestions avant le 15 octobre 2010. 
Votre suggestion devra comprendre un titre aussi descriptif que possible, une courte justification (200 mots) pour expliquer les raisons pour lesquelles la séance devrait figurer dans le programme, les noms d'au moins deux organisateurs potentiels avec leurs adresses e-mail (vous pouvez vous inclure vous-même) et le thème principal dont la séance relève ainsi qu’un second thème si la séance relève de plusieurs thèmes. 

Veuillez noter que les décisions finales concernant les séances, les organisateurs et les thèmes incombent au Comité international d'organisation et que vos suggestions pourront être modifiées ou fusionnées avec celles d’autres membres. Etant donné que l'appel à communications ne comprendra pas de descriptions pour les séances, veuillez proposer un titre explicite et descriptif. 

